

数字熔点仪微机熔点仪WRS-1B

| | |
|------|---|
| 产品名称 | 数字熔点仪微机熔点仪WRS-1B |
| 公司名称 | 昆山千裕环保工程有限公司 |
| 价格 | 面议 |
| 规格参数 | 加工定制:否 品牌:SG 型号:WRS-1B/WRS-2A/WRS-2 |
| 公司地址 | 江苏省苏州市昆山市经济技术开发区杨树路东方罗马21号209 |
| 联系电话 | 86-051255172112/36906625/36906627 18605126111 |

产品详情

| | |
|---|--|
| wrs-1b 数字熔点仪 wrs-2a 数字熔点仪 wrs-2微机熔点仪 | |
| <p>熔点仪特点：测定晶体物质的熔点以确定其纯度。主要用于药物、染料、香料等晶体有机化合物熔点之测定。光电检测，数字键盘输入，大屏幕背光液晶显示，屏幕直接显示融化曲线。有rs232接口。wrs-2a可同时测三个样品，自动计算初、终熔平均值。</p> | |
| <p>熔点仪主要技术参数： 熔点测定范围：室温 ~ 300 温度显示最小示值：0.1 线性升温速率：0.2 /min, 0.5 /min, 1 /min, 1.5 /min, 2 /min, 3 /min, 4 /min, 5 /min八档 测量准确率：< 200 : ±0.5 , 200 : ±0.8 仪器重量：11kg 仪器尺寸：398 × 280 × 170(mm)</p> | |
| wrs-1b digital melting point apparatus wrs-2a digital melting point apparatus wrs-2 micro-computer melting point apparatus | |
| <p>intended use:the apparatus is used for measuring the melting point of crystalline substance, so as to determine the purity of the substance. it is mainly used for measuring the melting point of crystalline compounds, like drug, dye, and flavor, etc. with photoelectric test, digital keyboard input, and large-screen backlit lcd display, the apparatus may show the melting curve directly. there is a rs232j interface. wrs-2a may measure three samples at the same time, and may calculate the average value of initial and final melting points automatically.</p> | |
| <p>characteristics: range for the melting point measurement: at room temperature :about 300 minimum indication for temperature display: 0.1 rate of linear temperature increase : 0.2 /min, 0.5 /min, 1 /min, 1.5 /min, 2 /min, 3 /min, 4 /min, 5 /min, with 8 channels accuracy rate for the measurement: <200 ; ±0.5 ; 200 ; ±0.8 weight of the apparatus: 11kg</p> | |

dimensions of the apparatus: 398 * 280 * 170 (mm)

本产品的加工定制是否，品牌是SG，型号是WRS-1B/WRS-2A/WRS-2，类型是数字熔点仪，熔点测量范围是室温 ~ 300 ()，尺寸是398 × 280 × 170 (mm)